
Styremøte 1 november 2016. 

Referat 01.11.16 

Sted: Frivillighetssentralen i Lier 

Tilstede Siv, Inger Johanne, Stein, Johanne og Ane Marthe 

Ikke tilstede: Bente, Lise, Iselin, Inger, Grete og Bjørg 

 

38/16 Godkjenning av referat. 

Godkjent referat. 

 

39/16 Gjennomgang aksjonsliste 

Reglemet Norsk utstillingschampion(NUCH) diskuteres via mail. 

Stein snakker med avlsutvalget ang. regelverket for avkomstvurdering 

Informasjons broskyre for NPA. Ane Marthe snakker med Bente. 

 

40/16 Økonomi 

Pr. dags dato et lite overskudd i regnskap. 

 

41/16 Tilbakemeldinger finalene 

Mye gode tilbakemeldinger fra utstillere og tilskuere.  

Godt planlagt før finalehelgen. Ble mye jobb på få personer under arrangemente.  

Stav passer godt til et slikt arrangement. 

Mulig finalene bør bli arrangert en uke, 14 dager før. 

 

42/16 Medlemsmøte Vindfjelltunet 

Legge ut litt informasjon i forkant av møte slik at folk kan komme litt forbredt. 

Reglement revidere. Støtte til Norsk opprdetta ponnier. 

Bruksklasser 

Ferre men større utstillinger og show? 



Hvor ønsker folk at det skal være show?  

Hvor bør kåringene være? Vi har hatt det på starum. 

Hoppeutstillinger, Tilbakemeldinger. 

Hingsteutstillinger.Tilbakemeldinger. Vi har hatt flere i år. Bra, dårlig? 

Skikk og bruk på sosiale medier med NPA. 

 

43/16 Kåringer 2017 

Hingtekåring på Satrum. Samarbeid med Norsk Hestesenter. 1-2 april 2016.  

Utenlandsdommer. Avlsutvalget. 

Kåring i Trondheim 5-7 mai 2016. 

Høstkåring og Sentralutstilling for hopper. 

 

44/16 Forslag til kåringsnemd 2017 

Live Enerhaugen, Guri Harr, Karianne Indrebø, Marit Andal, Elin Volden Andersen, Stein Langørgen, 

Rangnhild Aabøe, Merethe Kjeldsen.  

45/16 Årbok 

Samle stoff til årboken. Alle i styret sender ut til forskjellige mennesker for å samle inn. 

Hingsteannonser 

Til minne om 

Gode resultater  

Stevner fra utlandet 

46/16 Revidert regelverk - Premiering av norskfødte 

Det reviderte regelverket legges frem på Vindfjelltun. Medlemmene får mulighet til å komme med 

innspill. 

 

47/16 Årsmøte 2017 

4 mars 2017.  

Sentrale østlandsområde. 

48/16 Eventuelt 

Inger Mehren ønsker å trekke seg som shetlandsponni rasereprestentant. Ulf Andre simensen Hovde er 

blitt spurt og vil ta over.  

 

Stein Langørgen har vært raserepresentant for sportsponni. Helle Larsen tar over for sportsponni.  



 

Møte er hevet kl: 21.10 

 

Neste styremøte: 6 desember. Lier, Frivillighetssentralen. 

 

Ref: Ane Marthe Haldorsen 


